

PATENT ASSIGNMENT COVER SHEET

Electronic Version v1.1
 Stylesheet Version v1.2

EPAS ID: PAT4806065

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT
NATURE OF CONVEYANCE:	ASSIGNMENT

CONVEYING PARTY DATA

Name	Execution Date
NANOTEC SOLUTION	09/01/2016

RECEIVING PARTY DATA

Name:	FOGALE NANOTECH
Street Address:	125 RUE DE L'HOSTELLERIE
Internal Address:	BÂTIMENT A - VILLE ACTIVE
City:	NÎMES
State/Country:	FRANCE
Postal Code:	F-30900

PROPERTY NUMBERS Total: 4

Property Type	Number
Application Number:	11994817
Application Number:	12093582
Application Number:	13388606
Application Number:	14000322

CORRESPONDENCE DATA

Fax Number: (312)360-9315

Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent using a fax number, if provided; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.

Phone: 312-360-0080

Email: snaimi@gbc.law

Correspondent Name: GREER, BURNS & CRAIN, LTD.

Address Line 1: 300 SOUTH WACKER DRIVE

Address Line 2: SUITE 2500

Address Line 4: CHICAGO, ILLINOIS 60606

ATTORNEY DOCKET NUMBER:	1606.079746
NAME OF SUBMITTER:	LAWRENCE J. CRAIN
SIGNATURE:	/Lawrence J. Crain/
DATE SIGNED:	02/01/2018

Total Attachments: 4

source=11P6794#page1.tif
source=11P6794#page2.tif
source=11P6794#page3.tif
source=11P6794#page4.tif

<p><u>CONTRAT REITERATIF DE CESSION DE BREVETS</u></p> <p>ENTRE LES SOUSSIGNÉS :</p> <p>NANOTEC SOLUTION, société par actions simplifiée au capital de 1440 euros, immatriculée au Registre du Commerce et des Sociétés de Nîmes sous le numéro 411 749 997, dont le siège social est situé 125 rue de l'Hostellerie, Ville Active Parc Acti+ Bâtiment A, 30900 Nîmes, représentée par Monsieur Patrick Leteurtre, son président, dûment habilité aux fins des présentes,</p> <p>ci-après dénommée le « Cédant »,</p> <p style="text-align: center;">D'UNE PART</p> <p>ET :</p> <p>FOGALE NANOTECH, société par actions simplifiée au capital de 190 920 euros, immatriculée au Registre du Commerce et des Sociétés de Nîmes sous le numéro 327 880 001, dont le siège social est situé 125 rue de l'Hostellerie, Bâtiment A – Ville Active, 30900 Nîmes, représentée par Monsieur Patrick Leteurtre, son Directeur Général, dûment habilité aux fins des présentes,</p> <p>ci-après dénommée le « Cessionnaire »,</p> <p style="text-align: center;">D'AUTRE PART</p> <p>Le Cédant et le Cessionnaire seront ci-après dénommés ensemble les « Parties » ou séparément une « Partie ».</p> <p>IL EST TOUT D'ABORD EXPOSE QUE :</p> <p>En vertu d'un contrat de cession signé en date du 1^{er} septembre 2016 (le « Contrat de Cession »), le Cédant a transféré au Cessionnaire la propriété pleine et entière des brevets énumérés en Annexe (les « Brevets »).</p>	<p><u>CONFIRMATORY PATENT ASSIGNMENT AGREEMENT</u></p> <p>BETWEEN:</p> <p>NANOTEC SOLUTION, a French 'société par actions simplifiée' having issued capital of 1440€, registered with the company and commercial register of Nîmes under number 411 749 997 and having its registered office at 125 rue de l'Hostellerie, Ville Active Parc Acti+ Bâtiment A, , 30900 Nîmes (France), represented by Mr. Patrick Leteurtre, acting in his capacity of President and duly empowered herein,</p> <p>hereafter referred to as the "Assignor"</p> <p style="text-align: center;">ON THE ONE HAND,</p> <p>AND:</p> <p>FOGALE NANOTECH, a French 'société par actions simplifiée' having issued capital of 190920€, registered with the company and commercial register of Nîmes under number 327 880 001 and having its registered office at 125 rue de l'Hostellerie, Bâtiment A – Ville Active, 30900 Nîmes (France), represented by Mr. Patrick Leteurtre, acting in his capacity of Chief Executive Officer and duly empowered hereto,</p> <p>hereafter referred to as the "Assignee".</p> <p style="text-align: center;">ON THE OTHER HAND,</p> <p>The Assignor and the Assignee will be jointly referred to as "Parties" or, separately, as a "Party".</p> <p>WHEREAS:</p> <p>Pursuant to an assignment agreement signed on September 01, 2016 (the "Assignment Agreement"), the Assignor assigned the full title and ownership of the patents listed in the Annex (the "Patents") to the Assignee.</p>
--	--

<p>Afin de procéder à l'inscription du transfert de propriété pleine et entière des Brevets, les Parties réitèrent par les présentes le Contrat de Cession et se réfèrent expressément à ses dispositions en tant que de besoin.</p>	<p>For the recordal of the transfer of full title ownership of the Patents, the Parties hereby confirm the Assignment Agreement and specifically refer to its provisions when necessary.</p>
<p>CECI EXPOSE, IL A ETE CONVENU CE QUI SUIT :</p>	<p>IT IS THEREFORE AGREED:</p>
<p>ARTICLE 1 – CESSION</p>	<p>ARTICLE 1 – ASSIGNMENT</p>
<p>Le Cédant confirme par les présentes la cession au Cessionnaire de la propriété pleine et entière des Brevets et du droit de priorité éventuellement attaché à chacun des Brevets.</p>	<p>The Assignor hereby confirms the assignment to the Assignee of the full title and ownership of the Patents and of the right of priority which may be attached to the Patents.</p>
<p>Le Cessionnaire confirme par les présentes qu'il accepte la pleine et entière propriété des Brevets et du droit de priorité éventuellement attaché à chacun des Brevets.</p>	<p>The Assignee hereby confirms that it accepts the assignment of the full title and ownership of the Patents and of the right of priority which may be attached to the Patents.</p>
<p>La cession est entrée en vigueur le 1^{er} septembre 2016.</p>	<p>The assignment has been effective since September 01, 2016.</p>
<p>ARTICLE 2 – ETENDUE DE LA CESSION</p>	<p>ARTICLE 2 – SCOPE OF THE ASSIGNMENT</p>
<p>Conformément au Contrat de Cession, le Cessionnaire est subrogé au Cédant, dans tous les droits inhérents aux Brevets, et notamment le droit de priorité éventuellement attaché à chacun des Brevets et tous droits permettant de procéder à des demandes liées aux Brevets, le droit d'engager, continuer ou reprendre en son nom toute procédure, instance et/ou action relative aux Brevets devant tout office de brevets ou juridiction étatique ou arbitrale, y compris pour des faits antérieurs à la date d'effet du Contrat de Cession, et le droit de conclure tout contrat en relation avec les Brevets.</p>	<p>Pursuant to the Assignment Agreement, the Assignee is substituted in all rights and interests in and to the Patents, including the right of priority which may be attached to each Patent and any rights allowing to proceed with other demands in relation to the Patents, the right to engage, pursue or restart, on its behalf, any proceedings and/or action in relation to the Patents, before any patent office, court or arbitral tribunal, including for facts took place prior to the effective date of the Assignment Agreement, and the right to enter into any agreement related to the Patents.</p>
<p>ARTICLE 3 – PRIX</p>	<p>ARTICLE 3 - CONSIDERATION</p>
<p>Les Parties confirment que la cession des Brevets a été consentie à titre onéreux dans les conditions prévues dans le Contrat de Cession.</p>	<p>The Parties confirm that the assignment has been agreed upon for good and valuable consideration as provided in the Assignment Agreement.</p>
<p>ARTICLE 4 – DECLARATIONS ET GARANTIES</p>	<p>ARTICLE 4 – REPRESENTATIONS AND WARRANTIES</p>
<p>Les déclarations et garanties stipulées dans le Contrat de Cession sont incorporées aux présentes par référence et régissent l'exécution et la mise en œuvre de ce contrat.</p>	<p>The representations and warranties set out in the Assignment Agreement are incorporated in the present agreement by reference and shall survive the execution and delivery of this agreement.</p>

ARTICLE 5 – PUBLICITE	ARTICLE 5 – PUBLICITY
Les frais et formalités occasionnés par le présent contrat sont soumis aux stipulations du Contrat de Cession.	The fees and formalities arising from this agreement are dealt with by the Assignment Agreement.
Tous pouvoirs sont donnés au porteur d'un original du présent contrat pour requérir ou effectuer ces formalités.	All necessary powers are given to the holder of this agreement to require or perform these formalities.
ARTICLE 6 – NOMBRE D'EXEMPLAIRES	ARTICLE 6 – NUMBER OF COPIES
Le présent contrat est fait en autant d'exemplaires que nécessaire.	This agreement is made in as much copies as necessary.
ARTICLE 7 - LOI APPLICABLE	ARTICLE 7 - GOVERNING LAW
Le Contrat de Cession est soumis au droit français.	The Assignment Agreement is governed by French law.
ARTICLE 8 - LANGUE DU CONTRAT	ARTICLE 8 - LANGUAGE OF THE AGREEMENT
Il est expressément convenu entre les Parties que la version française de ce contrat fera foi dans l'éventualité où ledit contrat devrait être interprété.	It has been specifically agreed between the Parties that the French version of this agreement shall prevail for construction purposes of this agreement.

Fait à Nîmes, le 1^{er} septembre 2016,

Made in Nîmes, on September 01, 2016

NANOTEC SOLUTION

Signature P.Leteurtre

Nom / Name : Patrick LETEURTRE

FOGALE NANOTECH

Signature P.Leteurtre

Nom / Name : Patrick LETEURTRE

ANNEXE / ANNEX

Référence Reference	Pays Country	Date de dépôt Filing date	Numéro de dépôt Filing number	Numéro de publication Publication number	Numéro de brevet Patent number
DEBA05 NAN TL2	Allemagne / Germany	05/07/2006	EP 06 778 772.1	EP 1 904 806	EP 1 904 806
DEBA05 NAN PFP	Allemagne / Germany	22/11/2006	EP 06 831 154.7	EP 1 952 097	EP 1 952 097
DEBC11 NAN BCM	Allemagne / Germany	30/01/2012	EP 12 708 881.3	EP 2 678 942	EP 2 678 942
DEBUNAN PRX	Pays-Bas / USA	16/08/2011	EP 05 26 984	EP 1 904 806	EP 1 904 806
DEBB05 NAN TL2	Pays-Bas / USA	01/07/2008	EP 09 481.1	EP 1 952 097	EP 1 952 097
DEB05 NAN PFP	Pays-Bas / USA	22/11/2006	EP 06 778 772.1	EP 1 904 806	EP 1 904 806
DEBUNAN CPT	Pays-Bas / USA	16/08/2011	EP 05 26 984	EP 1 904 806	EP 1 904 806
DEBUNAN BEM	Pays-Bas / USA	30/01/2012	EP 12 708 881.3	EP 2 678 942	EP 2 678 942
EPB02 NAN PRX	Europe	05/09/2003	03 769 578 0	1 537 377	1 537 377
EPBC09 NAN CPT	Europe	06/08/2006	10 762 734 1	2 462 418	2 462 418
FB09 NAN COI	France	22/11/2006	09 15097	09 15097	09 15097
FB02 NAN PRX	France	06/09/2002	02 11089	2 817 040	2 817 040
FRBA05 NAN TL2	France	07/07/2005	05 07270	2 844 349	02 11089
FRBA05 NAN TL2	France	05/07/2006	EP 06 778 772.1	EP 1 904 806	EP 1 904 806
FBB05 NAN PFP	France	24/11/2005	06 11916	2 893 711	05 11916
FRBA05 NAN PFP	France	22/11/2006	EP 06 831 154.7	EP 1 952 097	EP 1 952 097
FBBA06 NAN BLS	France	20/01/2006	06 03543	2 896 593	06 03543
FBBL06 NAN IND	France	16/10/2006	06 09063	2 907 211	06 09063
FBBL08 NAN DRK	France	22/04/2008	08 52700	2 930 334	08 52700
FBBC08 NAN COL	France	13/11/2008	08 57687	2 938 326	08 57687
FBBC09 NAN CPT	France	07/08/2009	09 55583	2 948 997	09 55583
FRBC11 NAN BCM	France	30/01/2012	EP 12 708 881.3	EP 2 678 942	EP 2 678 942
FB02 NAN PRX	Inde / India	05/09/2003	858/DEL/NP/2003		
NLBC11 NAN BCM	Pays-Bas / Netherlands	30/01/2012	EP 12 708 881.3	EP 2 678 942	EP 2 678 942
GBBA05 NAN PFP	Royaume-Uni / United Kingdom	22/11/2006	EP 06 831 154.7	EP 1 952 097	EP 1 952 097
GBBC11 NAN BCM	Royaume-Uni / United Kingdom	30/01/2012	EP 12 708 881.3	EP 2 678 942	EP 2 678 942